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Pán starosta, na slovíčko      Z materskej školy      Zo základnej školy      Futbal      Hasiči      Klub dôchodcov       Ples

Poštové holuby sú inteligentné a ušľachtilé vtáky ,ktoré majú vynikajúcu 
orientáciu  pre  návrat  na  svoje  materské  holubníky.  Už v  dávnej  boli 
využívané na doručovanie správ. Od toho je aj odvodený názov poštové 
holuby,  samozrejme  dnes  slúžia  ako zaujímavý koníček,  ktorému sa 
venujeme aj my v našej Drienovskej organizácii.  Poštové holuby majú 
vynikajúce  orientačné  schopnosti,  keď  sa  dokážu  vrátiť  na  svoje 
holubníky. Ešte aj dnes nie je vedecký jasné ako sa vedia zorientovať a 
nájsť  cestu  domov.  Vraj  sa  riadia  magnetickým  poľom. Holuby  sú 
dopravované  na  vypúšťacie  miesta  prepravnými  kamiónmi,  ktoré  sú 
nato  prispôsobené. Po  vypustení holubov  z  kamióna z  hociktorého 
miesta sa holuby vrátia na svoje domovské holubníky. Holuby sa nám 
dokážu vrátiť až z Ostende čo je 1300 km vzdušnej čiary. Ich let trvá 15 
hodín. Krátke trate trebárs Ružomberok čo je 150 kilometrov vzdušnej 
čiary  zaletia  za  1  hodinu  a  45  minút  na  svoj  domovský  holubník. 
Strednú  trať  poľskú  Wroclaw 386  kilometrov  vzdušnej  čiary  zvládnu 
poštové  holuby  za  4hodiny  a  30  minút.  Samozrejme  veľa  závisí  od 
počasia.  Keď prší tak sa predĺži  aj  čas návratu na holubníky. O naše 
holuby  je  chovateľmi  dobré  postarané  po  stránke  chovateľskej  aj 
zdravotnej.  Holuby sú pravidelne vakcinované a udržiavané v dobrom 
zdravotnom  stave.  Toľko  v  krátkosti.  O  ďalších  zaujímavostiach  
holubárov nabudúce.
V  roku  2009  dosiahli  drienovskí  holubári  výborné  výsledky  v  rámci 
Oblastného  združenia  Prešov.  V  majstrovstve  OZ  Prešov  starých 
holubov  (staršie  ako  0,5  roka)  za  rok  2009  v  konkurencii  134 
chovateľov sme obsadili 3. miesto – Huraj Peter, 8. miesto - Merkovský 
František, 13. miesto - Polák Radoslav, 21. miesto - Sabol Milan, 32. 
miesto - Ivan Andrej,  33. miesto - Jacko Štefan,  43 .miesto - Lendel 
Marián.

V majstrovstve -  krátkych tratí  OZ Prešov (od 100 km do 300 km) v 
konkurencii 134 chovateľov 1. miesto - Polák Radoslav, 2 .miesto Huraj 
Peter, 9 .miesto - Merkovský František.
- stredných tratí OZ Prešov (od 300 km do 500 km) v konkurencii 134 
chovateľov  2.  miesto  -  Polák  Radoslav, 9.miesto  -  Huraj  Peter,15. 
miesto - Merkovský František.
- dlhých tratí OZ Prešov (nad 500 km) v konkurencii 134 chovateľov 5. 
miesto - Huraj Peter, 6. miesto Merkovský František.
Niektoré výborné výsledky starých holubov z pretekov:
Ružomberok 1: vzdialenosť 146 km Polák Radoslav – 1, 2, 12, 25, 27, 
29 miesto z 2219 nasadených holubov, Huraj Peter – 3, 4, 7, 8, 13, 14, 
16 miesto
Ružomberok 2: vzdialenosť 146  km Huraj  Peter  –  1,  2,  20  miesto z 
2261  nasadených holubov, Polák  Radoslav  –  3,  19,  21,  25  miesto, 
Sabol Milan - 4, 7, 23 miesto
Makov  2: vzdialenosť 205 km  Huraj  Peter  –  1,  2,  8  miesto  z  1794 
nasadených holubov, Polák Radoslav - 3, 4, 5 miesto, Sabol Milan - 6, 
12 miesto
Makov 3: vzdialenosť 205  km  Huraj  Peter  –  1,  7 miesto  z  1794 
nasadených holubov
Brzeg 4:  vzdialenosť 354 km Polák Radoslav – 1, 3, 8, 15, 17miesto  
z 1529 nasadených holubov, 6. miesto Merkovský František
Brzeg 4: vzdialenosť 354km Polák Radoslav – 2, 3, 16, 17, 18 miesto  
z 1134 nasadených holubov, Huraj Peter – 4, 5, 12 miesto
Výsledky  mladých  holubov  /mladšie  ako  0,5  roka/  v  rámci  OZ 
Prešov  v konkurencii 100 chovateľov:
Ružomberok 2: vzdialenosť 146 km Sabol Milan - 2, 3, 4, 5 miesto v 
konkurencii 2384 holubov
Makov 1: vzdialenosť 205  km  Sabol  Milan - 3,  4,  20  miesto  v 
konkurencii 2198 holubov
Litovel: vzdialenosť 321  km  Sabol  Milan - 1,  4,  5,  20  miesto  v 
konkurencii 1445 holubov, Ivan Andrej - 2, 3, 8, 21 miesto
Celkovo  sme  skončili s  mladými  holubmi:8.  Miesto  -  Merkovský 
František,10.  Miesto - Sabol  Milan,  20. miesto - Polák Radoslav, 21. 
miesto - Peter Huraj, 26. miesto - Ivan Andrej.
Na  celoslovenskej  národnej  výstave  v  Nitre   sme  dosiahli  výborné 
výsledky v konkurencii 1000 holubov.
- v kategórii štandard (vzhľad holuba) 10. miesto holub číslo 05-02515-
729- H chovateľ Polákova Agnesa
-v  kategórii  ESO  ročný 21.  miesto  holubica  čislo  08-02516-732-HA  
chovateľ Polák Radoslav
-v kategórii  ESO 22. miesto holubica číslo 07-02516-948-HA chovateľ  
Sabol Milan
-v  kategórii  E  (dlhých  trati)  22.miesto  holub číslo  05-02515-1530  H  
chovateľ Merkovský František
Polák Radoslav, tajomník ZO CHPH Drienov

Víťazné ťaženie Drienovských holubárov a ich holubov
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Ľudove poveri
Naša ľudova šariska kultura v Drinove bula dakedi bohata na všelijake 
zviki, aľe i na poveri.
Na jar, ket kravi išľi po perširaz na pašu, ta gazdove davaľi lanc i vajco 
pod prah maštaľnich dzveroch. Lanc preto, žebi še kravi viedno trimaľi 
pri pašeňu. Vajco preto, žebi še kravi vypašľi tak, žebi buľi tluste jak 
toto vajco.
Ket roľnik išol šac zarno, ta ho doma pošvecel zo švecenu vodu, žebi 
mal dobru urodu. Ket prišol na poľo, zložel mech zo zarnom na žem, 
zobral hľini do ruki a položel na mech, žebi še zarno ulapelo žemi a žebi 
dobre zešlo abo poschodzelo.
Na jar, ket roľňik višol perširaz na poľo s kravami, ta večar še vizuval 

vonka na scinke, žebi ňebuľi blichi v dome.
Ket gazda kupel kravu a prišol z ňu na dvor, ta gazdiňa višla vonka 
a pohlaskala kravu zo zahlavkom, žebi še trimala a dobre še dojela. 
A ket gazda kupel praše, ta vešol z ňim do chiži a priložel ho ku pecu, 
žebi bulo tluste jak pec.
Pojedne ľudze po zapadze slunka už z domu nič ňedali, bo še bali, žebi 
jim z domu šicko pošlo hetka.
Ket prešla mačka prez drahu, čľovek še vracel a čekal pokeľ dachto 
druhi neprešol, bo verel, že inakši še mu staňe ňešcesce. Pojedne 
ruceľi tri kamienki a až vecka išľi na drahu. Ket dachto prešol s pražnim 
vozom prez drahu, ta to znamenalo nešcesce. Ket s pulnim, ta to 
znamenalo ščesce.

Ako sa niekedy žilo v Drienove   (Úryvok z rovnomennej knihy Antona Korema)
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Strana 93, zapísané v roku 1938
Pri pijatike zomrel
U   M. K.  konala sa svadba dňa 25.  jan.,  ktorej  sa zúčastnil  S.  M.,  mladý 
parobok.  Keď  na  svadbe  sa  poriadne  opil,  zašiel  si  ešte  do  krčmy 
Bergmanovej, kde so svojími kamarátmi pokračoval v pijatyke. Keď už viacej 
nemohol piť, kamaráti ho neopatrne privliekli domov, ktorého z neopatrnosti 
buď zadusili,  alebo srdečnou mrtvicou nastala  smrť  od veľkého množstva 
alkoholu.
Okrašľovanie obci stromami
Toho roku boly vysadené po dedine mimo „Jarku a Širňava“ ovocné stromy 
na pamiatku 20. výročia trvania ČSR. V jari sa vysadilo 34 kusov stromkov 
a minulú jeseň 200 kusov. Spolu 234 k. Tieto stromy zakúpila obec. Stromky 
vysadily školské deti za účasti čiže prítomnosti p. učiteľov.
Pomník padlým 
V tomto jubilejnom roku 20. výročia trvania nášho štátu bol vystavený pomník 
padlým vo svetovej vojne. Na pomníku je umiestnená tabuľa s menami tých, 
ktorí  hrdinne padli  za  vlasť  a slobodu.  Pomník  mal  byť  odhalený  28.  okt. 
v rámci  jubilejných  osláv,  ale  ostré  vystúpenie  Hitlera  vodcu  nemeckého 
národa  zmarilo  naše  oslavy.  Tento  pomník  nám  darovali  legionári  mesta 
„Tábor“ (Čechy). Pomník zadovážil p. notár Válek (Čech). Je postavený na 
prostred dediny. Mená vyril kamenár Čajka.
Obecné voľby
Dňa 12. júna boly u nás obecné voľby. Kandidovaly 4 strany. Počet voličov 
838; mužov 399, žien 439. Hlasovalo 778 voličov a bolo 771 platných hlasov.

• Hlinkova slov. ľud. strana dostala 457 hlasov – 14 mandátov
• Republikánska strana 161 hlasov – 5 mandátov
• Národná soc. strana 97 hlasov – 3 mandáty
• Social. demokrat. strana 56 hlasov – 2 mandáty

Starostom bol zvolený Ján Mižák roľník, 1. námestníkom Jozef Ivan Pončák.

Stalo sa nestalo v Drienove 
Miniatúrky zo života
Príbeh, ktorý vám chcem teraz opísať má už 40 rokov. Na zlepšenie nálady 
som ho doposiaľ  rozprávala iba svojej  najbližšej  rodine.  Rozhodla som sa 
však, že sa s ním podelím aj s vami. 
Ako mladá nevesta  som  krátko  po svadbe  poznala  iba  blízky  okruh  ľudí, 
mnohí nepoznali mňa a mnohých som nepoznala ja. Raz, v jeden pekný deň, 
som sa vracala poobede z práce domov autobusom z Prešova. Vedela som, 
že odchod autobusu do Drienova je z nástupišťa číslo 20. Autobus už bol 
pristavený,  ľudia  pekne  nastupovali,  tak  som  nastúpila  aj  ja.  Pán  šofér, 
mimochodom mladý a pekný, sa ma opýtal : „Slečna máte lístok ?“ ( Len pre 
vysvetlenie  mladšej  generácii,  niekedy mali  pracujúci  týždenný  a mesačný 
lístok.) Ja som odvetila : „Samozrejme !“ Našla som si voľné miesto pri okne 
(dnes už viem, že na moje veľké šťastie),  vybrala časopis a čítala som si. 
Nastal čas odchodu autobusu, dvere sa zatvorili. Zrazu nastal veľký buchot 
na dvere. Tie pán šofér otvoril, dnu vošla žena a na celý autobus zakričala : 
„Mariena, poď von, to nie je náš autobus!“ V tom momente som zistila, že ju 
poznám a že sedím v zlom autobuse.  Sčervenala som od hanby a pomaly 
vystúpila  von k Drienovčanom,  do  radu čakajúceho  na autobus.  Mnohých 
som  nepoznala,  no  mňa  už  poznal  každý.  Doma  som  samozrejme 
nepovedala nič a časom som na to zabudla. Ale čo čert nechcel, po istom 
čase, prišiel raz môj muž z práce a mrzutým hlasom hneď od dverí vyčítavo 
povedal : „Nerad bi som še dočítal v novinkoch, že kto stracel ženu, naj po ňu 
pridze na Zlatu Baňu.“ Viete si určite živo predstaviť, ako som sa vtedy cítila. 
Aj keď to bola vtedy nepríjemná skúsenosť, dnes sa na nej naozaj pobavím 
ja, moje deti a aj moje vnúčatá.

Z pamätnej knihy obce Drienov

Je  tá  vaša  slimačia  paštéta 
naozaj zo slimákov?
- Áno.
- A skutočne iba zo slimákov?
-  No,  keď  sa  už  tak  pýtate, 
pravdupovediac  miešame  k 
tomu aj trochu bravčoviny.
- A koľko?
-  Pol  na  pol  -  jeden  slimák, 
jedno prasa. 

Pacient  sa sťažuje  u očného 
lekára, že nevidí na diaľku.
Lekár  ho  zoberie  k  oknu  a 
vraví:
,,Slnko vidíte"? ,, Áno, vidím".
,,No a ako ďaleko by ste ešte 
chceli dovidiet"????

Idu tri vydaté dámy domov zo 
zábavy  a  cestu  domov  si 
skrátili cez cintorín....
Zrazu sa strhol strašný vietor, 
fúkalo,  hádzalo ich zo strany 
na  stranu,  z  kríka  do  kríka, 
cez hroby..........
Po  čase  už  konečne  prišli 
domov, zničené, dotrhané.....
Na  druhý  deň  sa  stretli 
manželia  tých  troch  dám 
a žalujú sa:
.......chlapi,  tá  moja  asi 

niekoho  má!!!  Včera  prišla 
domov  zo  zábavy  cela 
dotrhaná, špinavá...
...Druhý hovorí: ...chlapi, aj tá 
moja asi niekoho má!! Takisto 
prišla celá špinavá, dotrhaná, 
doškriabaná, zničená......
...a  tretí  hovorí  :  ....chlapi,  to 
je  nič!!  Moja  došla  tak  isto, 
dotrhaná,  ako  tie  vaše, 
špinavá  ,  zničená,  ale  cez 
seba  vám  ešte  mala  fialovú 
stuhu  a  na  nej  napísané  : 
„  NIKDY  NA  TEBA 
NEZABUDNEME. 
KOLEGOVIA Z PRÁCE“

Stretnú sa dve blondínky, ale 
každá na inom brehu rieky a 
tá prvá kričí na tú druhú: "Hej, 
nevieš,  ako  sa  dostanem  na 
druhú stranu?"
A  tá  druhá  kričí:  "Veď  si  na 
druhej strane." 

Čo  je  najväčšou  záhadou 
prírody... ????
Ženské oko....!
...  z  desiatich  metrov  vidí 
blond  vlas  na  bledom  saku, 
ale  z  pol  metra  nevidí 
garážové dvere.

Bavíme sa s občasníkom

Spoločenská  kronika
V prvom štvťroku roka 2010 gratulujeme týmto jubilantom:

K 60-tym narodeninám
01. 01. Milan Raniak Jarková 10
01. 01. Zuzana Hudačková Žižkova 49
14. 01. Regína Gurbaľová Kvetná 41
12. 02. Andrej Ivan Žižkova 41
28. 03. Mária Juhásová Záhradná 5

K 70-tym narodeninám
07. 01. Margita Balčáková Osloboditeľov 75
31. 01.  Mária Porvažníková Osloboditeľov 65
24. 03. Margita Sedláková Mlynská 34
 
K 80-tym narodeninám
05. 01. Helena Čarnogurská Mlynská 17
11. 02. Jolana Sedláková Okružná 57
20. 02. Alžbeta Sepešiová Záhradná 82
23. 02. Margita Matejová Žižkova 82
12. 03. Františk Medvecko Mlynská 9

K 90-tym narodeninám
10. 03. Mária Vaľková Jarná 9

Vítame medzi sebou novonarodených občiankov:
09. 12. Sára Kožušková, Mierová 4
24. 01. Terézia Krajinská Pod Dvorom 5
04. 02. Martina Krajinská Pod Dvorom 5

K sobášu gratulujeme:
13. 02. Marek Zdichavský, Partizánske – Veľká Okružná 71
a Eva Valečková Záhradná 7

Navždy sme sa rozlúčili: 
24. 12. Margita Hajduková, 80-ročná Záhradná 68
25. 12. Ján Straka, 34-ročný Tehelná 13
12. 02. Jolana Sabolová, 71-ročná Jarková 22
14. 02. Milan Hajduk, 75-ročný Záhradná 68
28. 02. Marián Faguľa, 55-ročný Záhradná 74

21. zasadnutie obecného zastupiteľstva 
V piatok,  5.  marca,  sa  konalo  21.  zasadnutie  Obecného  zastupiteľstva 
v Drienove. Po kontrole plnenia úloh poslanci rokovali o jednotlivých bodoch 
prijatého programu. Prijali uznesenia o úprave rozpočtu na tento rok, Pláne 
preventívno-výchovnej  činnosti  o ochrane pred požiarmi  pre občanov obce 
Drienov, sociálnej výpomoci odkázaným občanom, Pláne kontrolnej činnosti 
hlavného kontrolóra obce Drienov na 1. polrok 2010, o združení finančných 
prostriedkov na realizáciu projektu „Zvýšenie intenzity separovaného zberu 
komunálneho odpadu v obciach združenia EKOTORYSA“ a schválili niekoľko 
novelizovaných  vnútorných predpisov. 
Schôdza bola ukončená krátkou diskusiou.

Na zamyslenie
Zázrak spočíva v tom, že čím viac sa delíme, tým viac máme.
Leonard Nimory
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Výstavba  vodovodu  je  skončená.  Aký je  postup  pri  vybavovaní 
vodovodnej prípojky ?

V decembri  minulého  roku  prebehlo  kolaudačné  konanie  novej  vetvy 
vodovodu a všetci  občania  sa už môžu pripájať  na verejný vodovod. 
Postup pri napájaní sa na novú vodovodnú vetvu bude iný ako doteraz. 
Občania bývajúci na ulici Osloboditeľov a Mierovej, kde je v prevádzke 
staršia vetva vodovodu, musia najprv podať na VVS (Východoslovenská 
vodárenská spoločnosť a.s.  stredisko Prešov, Levočská 3) žiadosť na 
zriadenie  vodovodnej  prípojky.  Súčasťou  žiadosti  je  aj  jednoduchý 
projekt, ktorý si musí zabezpečiť občan sám.  Po schválení žiadosti a 
napojení  vodomernej  šachty  nasleduje  podanie  žiadosti  na  montáž 
vodomeru,  na  základe  ktorej  VVS  uzavrie  s budúcim  odberateľom 
zmluvu  o odbere  vody  a namontuje  vodomer.  Technické  podmienky 
a postup  pri  zriaďovaní  prípojky  sú  k dispozícii  „Zákazníckom  centre 
VVS“ na Levočskej 3 v Prešove. 
Postup pri napájaní sa na novú vetvu vodovodu, ktorá bola odovzdaná 
do užívania v decembri minulého roku, bude jednoduchší. Na tejto vetve 

sú  už  v rámci  jej  výstavby  zabudované  koncové  ventily  na  hranici 
pozemku  budúceho  užívateľa.  Pre  napojenie  už  nebude  potrebné 
podávať  žiadosť   na  zriadenie  vodovodnej  prípojky,  ani  dokladať  jej 
projekt.  Občania  budú  uzatvárať  na  zákazníckom  centre  VVS  na 
Levočskej 3 v Prešove:
 - Zmluvu o dielo na napojenie vodovodu ( materiál a montáž potrubia 
od ukončenia pred plotom do pripravenej vodomernej šachty,  ktorú si 
vybuduje  každý  sám  na  vlastné  náklady  a vlastnom  pozemku, 
maximálne  1  m  za  hranicou  s verejným  pozemkom,  na  ktorom  je 
koncový ventil vodovodu).
 - Zmluvu na dodávku pitnej vody.
K uzatvoreniu  zmlúv  sú  potrebné  tieto  doklady:  Občiansky  preukaz, 
kópia  listu  vlastníctva  pripájanej  nehnuteľnosti,  kópia  z katastrálnej 
mapy  a situácia  pozemku  s pripájaným  domom, zakreslenou  trasou 
prípojky a polohou vodomernej šachty. 
Tieto doklady ( vo väčšine prípadov - keď sú jasné vlastnícke vzťahy) si 
môžu občania zadovážiť aj na Obecnom úrade v Drienove, kde im ich 
bez poplatku vydajú a poradia, ako ďalej postupovať.

Pán starosta, na slovíčko

Dvanásty ples na Valentína splnil väčšinu očakávaní tak organizátorov, 
ako aj pravidelných účastníkov. Aj tí, ktorí prišli po prvý krát, vyslovovali 
spokojnosť  a boli  prekvapení  dobrou  úrovňou  plesu  v netradičnom 
prostredí.  Ponúkli  sme  tradičné  a osvedčené:  kvalitný  priestor  na 
vytancovanie,  trochu stiesnené priestory  na sedenie,  možnosť   kúpy 
tradičnej  kvetinky,  dobrú  večeru,  skromný  kultúrny  programček, 
možnosť výhry v tombole, živú hudbu , primeraný bufet a teplo ľudskej 
blízkosti  ...  za symbolickú cenu v dnešných krízových časoch. Svojou 
účasťou ste umožnili  komisii  nazbierať peniaze pre finančnú podporu 
našej  škôlky  a školy.  Táto  myšlienka  bola  aj  pri  zrode  prvého plesu 
a trvá podnes. 
Z noviniek  by  som  spomenul  zabezpečenie  večere,  kávy  a obsluhy 
s tým spojenej . Po prvýkrát sme zverili tieto služby cateringovej firme 
(nové  slovo  v našom  slovníku),  ktorá  navarila,  doniesla,  rozdala 
a poznášala  zo  stolov  to  čo  zostalo.  My,  ako  organizátori  sme  si 
vydýchli  a vy,  ako  plesuchtiví  občania  ste  vyslovovali  spokojnosť 
s kvalitou  večere  a obsluhy.  Táto  novota  sa  skutočne  osvedčila 
a budeme po dobrej  skúsenosti  v takejto súčasti  plesov pokračovať . 
Aký je váš názor?
A ešte  k hudbe.  Každoročne  sa  snažíme  zabezpečiť  kvalitných 
muzikantov  a môžete nám veriť, že je to problém. Najlepší z najlepších 
sú vypredaní minimálne  rok dopredu /a my ešte nevieme,  či  a kedy 
bude ples/ a sú samozrejme aj veľmi drahí. Ak by sme ich chceli, minuli 
by sme peniaze (vaše), ktoré sú určené pre (naše) deti.  Pozerajte sa 

teda nato cez viaceré „okuliare“  a osobne si  myslím,  že zatiaľ  každá 
hudba na našich plesoch splnila  svoju hlavnú úlohu – hrať do tanca 
a zábavy.  Niektorá  viac,  niektorá  menej.   Aj  pri  tomto  plese  niektorí 
hundrali,  že  nehrajú  „moderné“  tanečné  skladby  a keď  zahrali,  tak 
dymili vo fajčiarni. Čo s tým? Viac skromnosti, pochopenia a hlavne ... 
treba  informovať  organizátorov,  aby  títo  včas  zjednali  nápravu  (ak 
skutočne treba) a bude to v ich silách. Alebo ísť na noblesnejší ples nie 
za 10 eur , ale o čosi viac.
A ešte  na  záver  –  poďakovanie  ochotným  organizátorom  a vedeniu 
obce,  tanečníkovi Michalovi   tanečnou partnerkou,  hudobnej  skupine 
RADEGAST, firme p. Kočiškovej z Kendíc a nezištným sponzorom do 
valentínskej tomboly: f. GOLO – p. Golodžej Marek, f. KOVOMAT – p. 
Korem Peter, f. OXCOM – p. Pribula Rastislav, f. JOSAMA – p. Sabol 
Jozef  z Drienova,   Kaderníctvo  EVA  –  p.  Janičová  z Drienova, 
ELEKTRO Prešov – p. Horváth Tomáš, f. ELDAN – p. Dancák Vladimír 
z Drienova,  f.  RAPES-STAVEBNINY  Drienov  –  p.  Straka  Pavol, 
Obecný úrad DRIENOV,  DHZ (hasiči)  DRIENOV,  p.  Baran z Kendíc, 
ZEMIAKÁREŇ Drienov – p. Komar, POTRAVINY Drienov – p. Jurková, 
f.  RONEX  –  p.  Ivan,  f.  MOLDOM  –  p.  Gimerská,  f.  COFIN  –  p. 
Repko...pravidelný návštevník plesu no a samozrejme Kultúrna komisia 
pri OcÚ DRIENOV.
Nám ešte ostáva doriešiť  vetranie, lebo po výmene okien v telocvični 
bolo  veľmi,  veľmi  horúco.  Už  neprefukovalo  z každej  strany.  Alebo 
postaviť skutočný kulturák ... Takže o rok do videnia.

Dvanásty ples do tucta

Dňa  6.  marca  2010  sme  sa  na  pozvanie  Klubom  plastikových 
modelárov  mesta  Prešov  zúčastnili  s  našim  vozidlom  6.  ročníka 
modelárskej výstavy Prešov model show. Modelárska súťaž spojená s 
výstavou  každoročne  organizovaná  Klubom  plastikových  modelárov 
mesta  Prešov  je  najväčšou  modelárskou  akciou  konanou  v  meste 
Prešov.  Návštevníci  sa  môžu  oboznámiť  s  takmer  všetkými  druhmi 
modelárskych  činností,  od  výstavy  a  súťaže  plastikových  modelov, 
ukážok  prác  železničných  a  lodných  modelárov  ako  aj  v  rámci 
tradičného  leteckého  dňa  Lietanie  v  hale  s  predvedením  RC 
elektrolietadiel.  Ďalej  sú  tu  ukážky  výzbroje  a  výstroje  z  2.SV, 
modelárska burza, výstava veteránov a mnoho iného. Dianie pred halou 
spestruje  ukážka  hasičskej  a  záchranárskej  techniky,  ktorej  bol 
súčasťou aj  náš  hasičský  zbor  spoločne  s Hasičským  a záchranným 
zborom  mesta  Prešov  a  ČESMAD  Slovakia.  Viac  fotografií  z  akcie 
nájdete na stránke www.hasici.drienov.sk.
Michael Jurek, Hasičský zbor obce Drienov

Hasičská technika na výstave
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Už o tri  týždne t.  j.  28. marca sa začínajú jarné zápasy vo všetkých 
nižších  súťažiach.  Do  odvety  nastupujú  naše  mužstvá  z  dobrých 
pozícií.  Dorast  aj  dospelí  prezimovali  na  druhých  miestach,  čo  je 
najlepšia  východzia  pozícia  pre  odvetu.  Keby  sa  chcela  zopakovať 
situácia  spred pár rokov,  kedy sme sa  prebojovali  na prvé miesto  a 
postúpili do II. triedy. Ukáže sa ako poslúžila zimná príprava. Máme k 
dispozícii  telocvičňu  aj  multifunkčné  ihrisko,  takže  sa  nemožno 
vyhovárať, že nebola možnosť na prípravu. Dospelí sa neprihlásili  do 
halovej súťaže v Prešove, ktorá dáva určitý prehľad o stave mužstva. 
Dorastenci sa zúčastnili,  ale nepochodili dobre. Len v jednom zápase 
remizovali  a  skončili  poslední.  Je  to  asi  obraz  prístupu  k  zimnej 
príprave.  Najviac  sa  venovali  stretnutiam  v nových  šatniach,  kde  sa 
venovali inej činnosti než je futbal. Naši žiaci sa zúčastnili tiež halového 
turnaja.  V  prvom  turnaji  sa  umiestnili  na  2.  mieste  zo  siedmych 

družstiev. Prehrali iba raz a päťkrát zvíťazili. Postúpili do finále, ktoré sa 
hralo  7.  marca.  Keďže  tam  štartovali  aj  mužstvá  z  vyšších  súťaží, 
skončili  sme na 4. mieste,  keď sme dvakrát vyhrali  a trikrát  prehrali. 
Všetky  tri  naše mužstvá hrajú doma 3. - 4.  apríla.  Žiaci  proti  Vyšnej 
Šebastovej,  dorast  proti  Záhradnému  a  dospelí  proti  Chmeľovu. 
Uvidíme ako pomohla zimná príprava. Okrem už spomenutej šatni sa 
na ihrisku diali  aj  ďalšie negatívne veci.  Vchodovú bránku k šatniam 
dvakrát  niekto  zničil.  Prvýkrát  ju  odcudzil  neznámy  páchateľ,  lebo 
nebola privarená. Bola dodaná nová. Ta sa už aj privarila. Ani to však 
nestačilo. Niekto ju vylomil a ukradol. Všetko čo sa dá zničiť je niekto 
schopný zničiť. Viď napr.  reklamné tabule na detskom ihrisku. Dokedy 
sa ešte budú takto ničiť veci nielen na ihrisku ale v celej dedine? Čo 
necháme pre ďalšie generácie? Alebo takto to vyzerá lepšie,  keď sú 
všetky dopravné značky poškodené?              Milan Bardák

Futbal – pred jarnou časťou

Prvého februára sa v obecnom dome konala výročná členská schôdza. 
Vo svojej správe za minulý rok, predseda poukázal na akcie konané v 
roku 2009. Boli to výlety po našom kraji, kde sme sa pokochali krásnou 
prírodou,  kultúrnymi  pamiatkami,  skanzenmi,  kúpeľami,  hradmi  a 
dopriali  sme  si  oddychu.  Ešte  väčší  záujem  bol  najmä  v  letných 
horúčavách o termálne kúpaliská. Boli sme najmä v tých maďarských, 
nakoľko  sú  cenovo oveľa  výhodnejšie  a  pre starších  ľudí  atraktívne. 
Teplé pramene a masáže sú na ich kĺby hotovým balzamom. Taktiež 
stretnutia  v  klubovni  sú  pre   mnohých  aj  náučné,  nakoľko  sa  tam 

zdokonaľujú  napr.  vo varení,  vyšívaní,  štrikovaní  atď.  Taktiež  sa  tam 
stretávajú pri oslavách menín, narodenín alebo iných príležitostiach. Z 
82 členov sa výročnej schôdze zúčastnilo 66 členov. Chceli by sme, aby 
sa náš počet  zvýšil  a je preto na ostatných dôchodcoch aby sa stali 
členmi.  Zápisné a udržiavacia známka je iba 2 €. V tomto roku našu 
činnosť zameriame tiež na poznávanie Ďalších kultúrnych aj prírodných 
pamiatok no a pre naše zdravie aj termálnych prameňov. Za člena sa 
môžete  prihlásiť  vždy v týždni  od 9:30 do 12:00 hod.  Tešíme sa na 
nových členov.               Milan Bardák

Klub dôchodcov

Anglický jazyk v MŠ
Deti  v MŠ  sa  prostredníctvom  hier,  piesní  a riekaniek  oboznamujú 
s anglickým jazykom.
Svoju  vnímavosť  a šikovnosť  dokázali  na  otvorenej  hodine  svojim 
najbližším dňa: 26.01.2010 
Každé  z nich  chcelo  dokázať,  že  sa  naučilo  mnoho  nových  vecí 
v cudzom jazyku, ktoré postupom času bude stále rozvíjať, utvrdzovať 
a ukladať  si  do pamäte.  Prítomných potešili  pesničkami,  básničkami, 
dramatizáciou rozprávky. Poďakovanie patrí p. uč. Pončákovej, ktorá sa 
s veľkou  láskou  venuje  deťom  a jej  práca  prináša  ovocie  v podobe 
znalosti  základov  cudzieho  jazyka.  Otvorená  hodina  sa  ukončila 
s presvedčením,  že  takýchto  stretnutí  v MŠ  bude  čo  najviac  a aby 
takýchto  deti  každým  rokom  pribúdalo,  pretože  ovládanie  cudzieho 
jazyka je pre každého jednotlivca veľké plus a začínať by sa malo od 
útleho detstva.

Deti potrebujú rozprávky
Rozprávka je jabloň košatá,
sú na nej jabĺčka zo zlata,
ochutnaj, pocítiš sladkosť slov
rozprávky – zázraku, zázrakov...
Touto básňou sa v Materskej škole uskutočnilo dopoludnie klasických 
rozprávok.  Bez  rozprávok  si  detstvo  vlastne  ani  nedokážeme 
predstaviť.  Na  celom  svete,  vo  všetkých  kultúrach  a vo  všetkých 
dobách  sa  deťom  rozprávajú  príbehy,  ktoré  neexistujú,  v ktorých  sa 
dejú  veci  neuveriteľné  a nadprirodzené.  Najzákladnejšou  vlastnosťou 
pravej  rozprávky  je,  že  v nej  víťazí  dobro  nad  zlom.  Deti  vnímali 
múdrosť  a pozitívne  vlastnosti  hrdinov,  rozvíjali  svoju  fantáziu, 
schopnosť  tvorivo  myslieť,  upevňoval  sa  vzťah  k rodičom 
a súrodencom, potreba lásky, dôvery, potreba poznávania a zvládnutia 
strachu.  Rozprávkou sa deti  učia rozoznávať dobro a zlo,  je to škola 
fantázie.  To  všetko  naplno  prežívali  deti  s celej  MŠ  pri  počúvaní 
rozprávok  aktuálnych  k ročnému  obdobiu  –  zimy:  „O dvanástich 
mesiačikoch“, „Mrazík“, „Snehulienka“.
V súčasnej dobe sa však skutočný význam a posolstvo rozprávky kdesi 
stráca.  Nesmrteľnými  sú  rozprávky,  ktoré  nazývame klasickými  –  to 
znamená,  že  preukázali  svoju  životnosť.  Majú  v sebe  zázračnú, 
príťažlivú silu.
Preto je veľmi dôležité nezabúdať ani  v tomto uponáhľanom čase na 
svet rozprávok nielen v MŠ, ale aj v podaní mamky, ocka.a všetko sa 
nám vráti v podobe lásky, úcty, pozornosti od tých najmenších.

Náš fašiangový karneval
Fašiangy. Čas plesov a karnevalov. Čas, keď sa každý môže zabávať 

od  tých  najmenších  až  po  najstarších.  Tak  ako  každý  rok  aj  tento, 
nastal  čas  keď  sme  začali  premýšľať  akou  formou  urobíme  deťom 
radosť.  Bolo veľa nápadov, práce, príprav. Rada rodičov, zriaďovateľ, 
rodičia, sa s radosťou zapojili  do príprav a pomoci, aby sa zrealizoval 
nápad  kolektívu  MŠ.  Poskytnutie  priestorov,  občerstvenie,  kde 
nechýbali  fašiangové  šišky,  čaje,  chlebíčky...  DJ  s dobrou  hudbou 
a pesničkami  a hosť  karnevalu detský  folklórny súbor  ,,Dúbravienka“. 
Nadšenie vyvrcholilo v deň karnevalu. Radosť a príjemná atmosféru sa 
preniesli na všetkých prítomných. V sprievode masiek sa oficiálne začal 
karneval  detí  materskej  školy.  O zábavu  a skvelú  náladu  bolo 
postarané. Detské, moderné, ale aj ľudové pesničky pozývali všetkých 
do  tanca.  Sála  sa  roztancovala,  tancovali  malí  aj  veľkí.  Hľadanie 
sladkého pokladu malo svoje čaro, zapojili  sa všetci,  aby zistili  čo sa 
v ňom  skrýva.  Vyvrcholením  fašiangového  karnevalu  bol  príchod 
učiteliek  s tortami  vyrobenými  špeciálne  pre  túto  akciu  sprevádzaný 
efektným  konfetovým  ohňostrojom,  ktorý  bol  príjemným  zavŕšením 
celého večera.  Bolo úžasné sledovať prekvapené deti  a ich blízkych, 
rozradostené deti, ktoré boli zároveň odmenou za našu prácu.
Každá maska bola odmenená diplomom a sladkosťou.
Deti sa tešili z prítomnosti rodičov aj hostí, preto láska k nim nech je na 
začiatku každého úsilia.
Ďakujeme všetkým, ktorí nám pomohli  akoukoľvek formou. Nebola to 
naša prvá a dúfajme, že ani posledná vydarená akcia.
Anna Hnatová

Z Materskej školy v Drienove
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Slávnostný zápis prvákov

Už  tradične  trval  zápis  dva  dni.  Netradičné  bolo,  že  tentoraz  deti 
zapisovali všetky panie učiteľky i pani vychovávateľka. Prvý slávnostný 
deň otvorili naši druháci, ktorí pre budúcich spolužiakov pripravili krátky 
program. V ňom ukázali, čo sa doteraz v našej škole naučili, ale vyzvali 
i svojich budúcich kamarátov, aby predviedli i svoje vedomosti. V druhej 
časti zápisu okrem povinných zápisných formalít prešli škôlkari - budúci 
školáci rozprávkovým lesom, v ktorom pomáhali Červenej Čiapočke na 
ceste za starou mamou nazbierať kyticu kvetov. Plnili tri úlohy, za ktoré 
si vyslúžili farebný kvietoček. Ten na konci cesty prilepili na rozprávkový 
plagát,  ktorý  ich  bude v septembri  čakať  v škole,  aby im  pripomenul 
slávnostný  zápis.  Deti  sa  v predstihu  zoznámili  so  všetkými 
pedagogičkami  i  školskými triedami  či  knižnicou.  Na  zápise  sa 
zúčastnila  i školská  psychologička,  ktorá  pracovala  s nezaškolenými 
deťmi.  Deti  za  svoju  prácu  dostali  sladké  i praktické  darčeky. 
Sponzorom bola spoločnosť RAMA, ktorú sme získali zapojením sa do 
projektu českej  spoločnosti EVENT marketing, s. r. o. Táto spoločnosť 
sa okrem iného venuje i  projektom  zameraným na deti  v základných 
školách, čo nám, prirodzene, nemohlo ujsť. A tak nás teší, že sme deti 
a ich rodičov mohli  pri  zápise podporiť i  taškami  na telesnú výchovu, 
dózami  na desiatu a ďalšími  darčekmi  od značky RAMA. Veríme, že 
darčeky potešili a pomôžu pri príprave do školy. Všetci zároveň dúfame, 
že  prvý  školský  deň  v septembri  začneme  s radosťou  a  rovnako 
príjemný ako slávnostný zápis bude i priebeh školských dní.
Fotografie na našej webovej stránke: www.zsdrienov.edupage.org. 

Karneval 2010

Tradične organizujú školský karneval  žiaci  deviateho ročníka.  Inak to 
nebolo ani v tomto školskom roku. Na pohľad jednoduchý akt, kritický 
pohľad, keď človek stojí na strane účastníka, úplne iné postoje, keď to 
máte celé „na krku“. Zaviedli sme tradíciu organizovania tohto podujatia 
žiakmi, aby sa naučili nielen prijímať, dostávať hotové produkty, žiadať 
a hodnotiť.  Vedieme  ich  k tomu,  že  akékoľvek  podujatie  sa  musí 
pripraviť,  je  za  ním  veľa  práce,  energie,  času  a predovšetkým 

zodpovednosť.  Po  tohtoročnom  karnevale  je  hádam  ešte  jedna 
skúsenosť  dôležitá:  vychádzať  s ľuďmi,  komunikovať  s nimi  -  to  je 
potreba i umenie. 
A teraz už poďme k tomu, ako „svoj“ karneval vidia deviataci: 
„Ja  osobne  som  sa  zúčastnil  na  organizácii  karnevalu  a musím 
povedať, nebolo to také ľahké, ako sa zdalo. My sami sme sa nevedeli 
dočkať  dňa  D  možno  viac  ako  samotní  žiaci  našej  školy.  Prípravy, 
dohady,  ale aj strach,  či  to dopadne tak,  ako očakávame,  vyústili  do 
karnevalu  2010.  Atmosféru  dopĺňali  aj  tvoriví  žiaci,  ktorých  fantázia 
nemala medze. Veď ako často človek vidí v januári pobehovať salónku 
po telocvični  či  chodiacu  zemeguľu,  čo  sa  netočí?  Ani  diskotéka  po 
karnevale,  určená  pre  žiakov  horného  stupňa,  neostala  nič  dlžná. 
Škoda, že takýto karneval nemôžeme mávať  častejšie.“ 
„Úžasná atmosféra, hudba, tanec, ale hlavne kopa zaujímavých masiek 
– toto bol karneval 2010. Plný očakávaní, ale aj strachu sme o 15-tej 
hodine začali púšťať do telocvične masky...  A poviem vám, bolo z čoho 
vyberať. Od princezien cez  myšky až po liek na prasaciu chrípku =). 
Karneval sa niesol v duchu 80. rokov, takže ľudia, ktorí prišli  podporiť 
svoje ratolesti,  si  s nami s úsmevom na perách zaspomínali  na svoju 
mladosť. Tiež sme sa výborne zabavili a zatancovali na diskotéke, ktorá 
nasledovala po karnevale.
Veríme, že sa karneval páčil, a dúfame, že sa zúčastnite aj na budúci 
rok.“
Fotografie z podujatia nájdete na našej webovej stránke.

Hviezdoslavov Kubín 

Dňa  10.  februára  2010  sa  v našej  základnej  škole  uskutočnil  ďalší 
ročník  školského  kola  umeleckého  prednesu  poézie  a prózy  – 
Hviezdoslavov  Kubín.  Tento  rok  bol  mimoriadne  bohatý  účasťou 
prednášajúcich  detí,  zúčastnilo  sa  ich  takmer  40.  Súťažilo  sa  v 3 
kategóriách, súťažiaci sa rozdelili podľa veku do kategórií pre 1. stupeň, 
5.  – 7.  ročník a 8. – 9.  ročník.  Zdrojom inšpirácie boli  texty známych 
slovenských  i svetových  autorov,  napr.   M.  Rúfusa,  F.  Simona,  J. 
Turana  a pod.  V prednese  poézie  boli  najúspešnejší  Denis  Domanič 
z 3.  ročníka,  Kristína  Bartková  z  5.  ročníka  a Daniela  Tomčová  z 9. 
ročníka. V prednese prózy boli úspešní Martin Remeta zo 4. A. a Ján 
Šimčák  zo 6.  ročníka.  Víťazi  školského kola reprezentujú  našu školu 
i v okresnom kole súťaže. Všetkým účastníkom prajeme veľa úspechov 
na  ich  ďalšej  ceste  za  umeleckým  zážitkom.  Fotografie  na  našej 
webovej stránke.

Krátko
Matematická olympiáda
Našu školu v tejto matematickej súťaži reprezentovala Katka Kuľková, 
žiačka 5. ročníka. Sme na ňu skutočne hrdí, pretože v okresnom kole 
bola viac ako úspešná - získala nádherné 1. miesto vo svojej kategórii.

Modernizácia vzdelávacieho procesu
Naša škola je aktívna vo viacerých projektoch, aktívne sa zapájame aj 
do  projektov  informatizácie  školstva,  a tak  patríme  medzi  vybrané 
základné školy,  na ktoré boli  dodané nové počítačové zariadenia.  Ide 
o 4  ks  osobných  počítačov  a LCD  monitorov,  ktoré  zaradíme  k už 
získaným  šiestim  z ESF.  Problémom  dodávanej  techniky  sú  rôzne 
operačné systémy a vybavenie, postupne však  budeme budovať ďalšiu 
odbornú učebňu. 
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Milí rodičia, vážení občania, priatelia a známi!
Ďakujeme všetkým, ktorí nám pomáhate, ďakujeme všetkým, ktorí nás podporujete.

Opäť nastal čas, kedy môžeme rozhodnúť, ako budú využité naše peniaze, ktoré sme poukázali v 
minulom roku štátu vo forme daní. O 2% z týchto už zaplatených daní môže rozhodnúť každý 
sám, komu ich má štát prostredníctvom daňových úradov vyplatiť.

Aj Vy môžete rozhodnúť, využite toto svoje právo.

Rodičovské združenie pri našej škole je tiež prijímateľom 2%. Veríme, že u Vás nájdeme porozumenie a Vy osobne, 
Vaša rodina, priatelia a známi či Vaša firma pomôžu poukázaním 2% dane našim žiakom.

V prípade, že sa tak rozhodnete, vyplňte, prosím, spolu s mzdovou účtovníčkou VYHLÁSENIE O POUKÁZANÍ 
SUMY DO VÝŠKY 2% ZAPLATENEJ DANE a POTVRDENIE O ZAPLATENÍ DANE.

Uvedené tlačivá si môžete vyzdvihnúť v našej škole alebo stiahnuť z našej webovej stránky. Ak ich po ich vyplnení v 
zamestnaní odovzdáte v našej škole, doručenie na príslušný daňový úrad už zabezpečí  naša škola, aby ste 
s poukazovaním nemali zbytočné starosti. Ak Vám to lepšie vyhovuje, môžete odniesť tlačivá na daňový úrad sami.

Údaje o prijímateľovi: názov: SRRZ - Rodičovské združenie pri Základnej škole, sídlo: Nám. kpt. Nálepku 12, 082 04 
Drienov, IČO/SID: IČO: 17319617/SID: 898, právna forma: občianske združenie.

Fyzické osoby, ktoré si podávajú daňové priznanie sami, a právnické osoby už majú VYHLÁSENIE priamo v tlačive 
daňového priznania, takže samostatné tlačivo VYHLÁSENIE nepotrebujú, je potrebné len doplniť údaje o našom 
rodičovskom združení - prijímateľovi.

Takto získané finančné prostriedky škola po dohode s rodičovským združením využíva pre potreby Vašich detí - 
našich žiakov. V minulom období to bola napr. finančná podpora projektu jazykového laboratória, nákup kníh pre 
školskú knižnicu, spoluúčasť pri kúpe interaktívnej tabule či edukačného softvéru, ale i úhrada dopravných nákladov 
na vzdelávací projekt Nebuďme ako oni, teda poznávaciu exkurziu do Osvienčimu.

Ďakujeme.

Mgr. Rastislav Pribula - OXCOM 
Kvetná 24, 082 04 Drienov
tel. 0908 084 383
www.oxcom.sk  ,   oxcom@oxcom.sk
Počítače,  notebooky,  komponenty  do  počítačov,  tlačiarne,  spotrebný  materiál  do  tlačiarní,  komplet  počítačový 
sortiment za výborné ceny. Servis a opravy počítačov za polovičné až tretinové ceny oproti iným firmám. Zhotovenie 
a  prevádzka  internetových  stránok.  Realizácia  menších  sieti.  Ponúkame  aj  používané  značkové  počítače  a 
príslušenstvo zo zahraničných bánk za výborné ceny.

Krátko
Krúžok na návšteve u starostu
Dňa 12.  2.  2010 sa  uskutočnilo  naše stretnutie  s  pánom  starostom. 
Predstavili  sme  mu  školský  projekt  Drienočka,  naše  aktivity 
v environmentálnej oblasti ho potešili.  Jeho odkaz pre všetkých žiakov 
je: „Separujte odpad. Za zvoz netriedeného odpadu musí obec platiť. Za 
roztriedený odpad naopak,  obec peniaze dostane.  Naša obec tak  za 
ušetrené peniaze bude môcť  podporovať školu a šport  v našej  obci.“ 
Pán starosta  pozval  členov krúžku na spoločné putovanie po našom 
lese, „opekačku“ spojenú s aktívnou výučbou  prírodovedy. 

Školský vzdelávací program
Školský  vzdelávací  program  (ŠKvP)  má  za  sebou  pomaly  obdobie 
dvoch  školských  rokov.  Opäť  nastáva  čas  analyzovať  a  prijímať 
rozhodnutia. Pred nami stojí ďalšia dôležitá úloha: pripraviť nový ŠKvP 
pre ďalšie dva ročníky od školského roka 2010/2011 - pre 3. a 7. ročník. 
Predpokladáme  zachovanie  nastolenej  cesty  –  cudzie  jazyky, 
informatika,  regionálna  výchova,  zdravie,  príroda.  Opätovne uvítame, 
aby  sa  do  tohto  procesu  pripojila  so  svojimi  nápadmi  čo  najširšia 
rodičovská verejnosť, preto uvítame každý podnetný praktický návrh či 
analytický podnet.
Kontaktovať možno rodičov – triednych dôverníkov či triedne učiteľky, 
resp. členov rady školy či vedenie školy.

Basketbal
Našu  školu  reprezentovalo  družstvo  dievčat  i družstvo  chlapcov. 
Nesiahli  síce  na  popredné  pozície,  športová  bojovnosť  im  ale 
nechýbala. Dievčatá sa už „chystajú“ na odvetu vo vybíjanej,  a tak im 
budeme držať palce (pre istotu aj všetky prsty).

Imatrikulácia prvákov
Podobne  ako  školský  karneval  aj  toto  podujatie  patrí  k tým,  ktoré 
organizačne  spolugarantujú  deviataci.  Tohtoročná  imatrikulácia, 
prijímanie  prváčikov  za  skutočných žiakov  školy  sa  vydarila.  Bolo  to 
milé dopoludnie, nechýbali súťaže. Fotografie na webovej stránke školy.

Školské ovocie
Na  oficiálnych  stránkach  programu  ŠKOLSKÉ  OVOCIE 
(www.skolskeovocie.sk)  sa uvádza:  "Ovocie  a zelenina má vo výžive 
človeka  nezastupiteľné  miesto  vďaka  vysokému  obsahu  vitamínov, 
minerálnych  látok,  vlákniny  a  ďalších  dôležitých  látok,  priaznivo 
ovplyvňujúcich  fyziologické  procesy  v  našom  organizme."  Patríme  k 
školám, ktoré sa pustili do jeho realizácie. Program "Školské ovocie" po 
vstupnom  zisťovaní  záujmu  rodičov  vstúpil  do  realizačnej  fázy.  Od 
januára ho uskutočňujeme pre prihlásených záujemcov. Prípadní noví 
záujemcovia sa môžu aktuálne či priebežne prihlásiť u vedúcej školskej 
jedálne.

Lyžiarsky výcvik
V tomto školskom roku sme pripravili aj lyžiarsky výcvik pre žiakov 7. 
ročníka  Z  dôvodu  nízkeho  počtu  prihlásených  žiakov  sa,  žiaľ, 
neuskutoční.  Prihlásení žiaci  ale budú mať možnosť  doplniť  prípadný 
stav záujemcov v budúcom školskom roku.

Pripravujeme
* Morena (zaspievame, Morenu vynesieme a hádam privoláme konečne 
pani Jar) * Maľovanie kraslíc (Veľká noc sa blíži,  regionálna výchova 
pripomenie tradície) * Noc s Andersenom (opäť v noci v škole, čitatelia 
od 6 do 12 rokov v školskej knižnici, to sa zasa vyspíme či nevyspíme) * 
Environmentálne aktivity (tie v našej škole nesmú chýbať)
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